

沙田 302 管理有限公司

S.T. 302 Management Limited

地址：新界沙田安景街 19 至 21 號
電話：2646 1859 傳真：2637 6131

本公司檔號：ST302/NTT/302/22/LW

致：碧濤花園第一期各業戶

通 告

有關：辦理 2023 年度單車泊車位之安排

茲通知各業戶，有關 2023 年度單車泊車位續証分配通知書會分批派入單位之信箱內。

已獲安排續証的業戶，請於下列日期及時間內，請攜帶有關續証通知書往管理處辦理登記手續及繳交行政費用（本處只接受八達通或支票繳付）。

辦理續証日期	時間	大廈
01/12/2022 至 05/11/2022	星期一至星期六 上午 9 時正 至 下午 1 時正 及 下午 2 時正 至 下午 6 時正	雅碧閣
06/12/2022 至 10/12/2022		百利閣
11/12/2022 至 15/12/2022		金蘭閣

期辦理上述手續者將不獲本處受理，所獲分配之單車泊車位亦會被分配予其他有需要的業戶而不作另行通知。

註：新申請單車泊車位分配結果通知書將於 12 月 14 日投入所獲分配申請者之單位信箱內，並請攜帶通知書於 12 月 16 日至 12 月 30 日往管理處辦理登記手續及繳交行政費用。

碧濤花園第一期管理處

2022 年 11 月 25 日

Date : 25th November 2022

To : All Residents of Pictorial Garden Phase I

Notice

Re: Arrangements for Bicycle Parking Spaces in 2023

Please be informed that the 2023 bicycle parking space renewal allocation notice will be sent to the mailbox on P/F.

Residents who have been allocated to renew Bicycle Parking Space, please bring along with the notification to Management Office for registration and pay the administration fee (**only will be accepted Octopus & Cheque payment**) on below schedule :

Date of Renewal Registration	Time	Block
1 st December 2022 to 5 th December 2022	Monday to Saturday 9:00 a.m. to 1:00 p.m. & 2:00 p.m. to 6:00 p.m.	Abbey Court
6 th December 2022 to 10 th December 2022		Belleve Court
11 st December 2022 to 15 th December 2022		Capilano Court

Registration later than the aforesaid period will not be entertained. The allotted Bicycle Parking Space will be assigned to other residents in need without further notice.

Remark: The announcement of the allocation result of Bicycle Parking Space for New application will be delivered into the mailbox of the assigned applicants on 14th December 2021. Please bring along with the notification to Management Office for registration and pay the administration fee from 16th December to 30th December 2022.

